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Abstract (en)
The container (2), pivoted on a wall-mounted support set above the washing machine, has apertures (7) in the front that allow the amount of
washing in it to be seen, and a cut-away front section (8) for easier unloading. Stops (5) at the back rest against the upper edge of the support, and
handles (4) at the front are used to tip its contents directly into an open top-loading machine. The container can be made e.g. from metal, plastic or
wood. Independent claims are included for a fixed parallelpiped container with a hinged trapdoor in the base, and for containers in two sections for
separated washing.

Abstract (fr)
Dispositif pour stocker le linge sale et faciliter son chargement dans la machine à laver. L'invention concerne un dispositif pour stocker le linge sale
et faciliter son chargement dans la machine à laver. Il est constitué d'un support (1) fixé au mur au dessus de la machine à laver par les trous (6)
sur lequel est monté un réceptacle (2) pivotant sur le support (1) par les axes (3). Des ouvertures (7) sur la façade du réceptacle (2) permettent de
visualiser la quantité de linge contenu et une découpe (8) de la partie haute de la façade permet de faciliter son remplissage. Lorsque l'utilisateur
manoeuvre l'une des poignées (4) vers le bas, le réceptacle (2) bascule sur les axes (3) jusqu'à ce que son contenu se vide dans la machine.
Il suffit de relâcher la poignée (4) pour que le réceptacle (2) reprenne sa position initiale par l'effet de son poids. Deux butées (5) stabilisent le
réceptacle en position initiale. Le dispositif selon l'invention est particulièrement destiné à stocker du linge sale et à faciliter son chargement dans la
machine à laver. <IMAGE>

IPC 1-7
D06F 95/00

IPC 8 full level
D06F 95/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
D06F 95/002 (2013.01)

Citation (search report)
• [XAY] US 5700293 A 19971223 - RYDELL SUSAN M [US]
• [XAY] US 6439676 B1 20020827 - BADONIC MIROSLAV [SK]
• [YA] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 1996, no. 09 30 September 1996 (1996-09-30)

Cited by
CN110878474A; DE102019103086B3

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1586693 A1 20051019; FR 2869048 A1 20051021; FR 2869048 B1 20060922

DOCDB simple family (application)
EP 05290794 A 20050411; FR 0403958 A 20040415

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP1586693A1?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP05290794&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=D06F0095000000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=D06F0095000000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=D06F95/002

